
Schůze Klubu přátel školy Květňák, z.s. 
Termín: 24.11.2022, 19:00, sborovna K2 

Zapsal: Martin Beran 

Přítomni: zástupci tříd 1.B, 1.D, 1.F, 2.B, 2.C, 3.B, 4.A, 4.B, 4.C, 4.D, 4.E, 4.F, 5.A, 5.B, 5.C, 5.D, 6.A, 6.D, 

6.E, 7.A, 7.B, 7.C, 7.D, 8.A, 8.B, 8.C, 8.D, 9.A, 9.C + p. ředitel Kopečný 

Schůze byla zahájena v 19:00. Vzhledem k účasti 29 z celkového počtu 40 zástupců všech tříd byla 

Schůze prohlášena za usnášeníschopnou.  

1. Předání peněz 
 

Zástupci tříd předali p. Bauchovi příspěvky vybrané během třídních schůzek. Od zbývajících rodičů 

se peníze pokusí vybrat třídní učitelé. 

 

Stávající způsob výběru členských příspěvků není optimální – členové Výboru proberou jiné 

možnosti výběru příspěvku pro další rok. 

 

2. Společenský večer školy 17. 2. 
 

P. ředitel Kopečný informoval o společenském večeru školy 17. 2. příštího roku. Požádal třídní 

zástupce, pokud by nějak chtěli přispět k organizaci společenského večera, ať se ozvou přímo 

jemu. 

 

3. Různé 
 

• Autobus na plavání – KPŠ nebude přispívat na autobus na plavání. Typicky jsou v každé 

třídě zastánci cestování MHD i zastánci objednané dopravy. Třída logicky musí cestovat 

společně; třídní učitel by měl oslovit rodiče a zvolit způsob dopravy, který bude mít mezi 

rodiči v dané třídě větší podporu. 

• Vánoční Jarmark letos nebude, třídy si mohou udělat vánoční besídky. 

• Příprava na přijímací zkoušky na SŠ – mezi žáky vyšších ročníků je zájem o doučování na 

přijímací zkoušky na SŠ. Škola může zorganizovat, p. ředitel Kopečný připraví nabídku. 

• Pohybová přestávka – žákovský parlament si odhlasoval, že od 1.11. do 30.4. nebudou 

pohybové přestávky venku (resp. je to na rozhodnutí třídního učitele). 

Schůze byla ukončena v 20:15.  

Za správnost zápisu: 

 

 

Rudolf Bauch     Zdeněk Příhoda 

 

 

Martin Beran     Andrea Zápotocká 



 

 


